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Ağdamda dövlət proqramlarının və yeni layihələrin 

icrası yüksək səviyyədə təmin edilir

 Hesabat məruzəsi ilə çıxış edən 
Ağdam Rayon İcra Hakimiyyətinin başçısı 
Vaqif Həsənov əvvəlcə Prezident İlham 
Əliyevin yanında keçirilmiş müşavirədə 
ölkənin son bir illik sosial-iqtisadi inki-
şafı və qarşıda duran vəzifələrlə bağlı 
səslənmiş mülahizələri iştirakçıların 
nəzərinə çatdırdı. Rayon rəhbəri bildirdi ki, 
dövlət başçısının apardığı məqsədyönlü 
siyasət nəticəsində ötən il respublikamızın 
bölgələrində olduğu kimi, Ağdamda da 
sosial-iqtisadi inkişafın sürətləndirilməsi 
ilə bağlı proqram və layihələr davam 
etdirilmiş, istehsal və tikinti-quruculuq 
sahəsində uğurlu nəticələr əldə edilmişdir.

Keçən il rayon üzrə ümumi məhsul 
istehsalının həcmi 170 milyon 592 min 
manat olmuş, əvvəlki illə müqayisədə 
2,2 faiz artım qeydə alınmışdır. Sənaye 
istehsalı13 milyon 40 min manata, kənd 
təsərrüfatı məhsulu 134 milyon 550 min 
manata yüksəlmişdir. Ticarət dövriyyəsi 
14 milyon 477 min manat, informasiya və 
rabitə xidməti 439 min manat, nəqliyyat və 
anbar təsərrüfatı fəaliyyəti 500 min manat 
olmuşdur. Tikinti- quraşdırma işlərinin 
həcmi isə 7 milyon 586 manata çatmışdır.

Ölkə rəhbərinin kənddə ənənəvi 
təsərrüfat sahələrini inkişaf etdirmək 
xəttinə uyğun olaraq, 2019-cu ildə 2 min 
600 hektarda pambıq əkilmiş, 7 min 314,7 
ton məhsul əldə edilmiş, məhsuldarlıq 28,1 
sentner olmuşdur. Ötən mövsümdə 14 min 
493 hektardan 55 min 530 ton taxıl isteh-
sal edilmiş, məhsuldarlıq 38,4 sentnerə 
çatdırılmışdır. 4 min 497 hektarda tərəvəz, 
373 hektada kartof, 1553 hektarda yonca, 
309 hektarda şəkər çuğunduru əkilmiş-- 
105 min 441 ton tərəvəz, 6 min tondan çox 

kartof, 13 min tondan çox şəkər çuğundu-
ru istehsal edilmişdir. Kümçülər emalçılara 
17,1 ton barama təhvil vermişdir.

Hazırda iri malın sayı 42 min 297 başa 
çatmışdır ki, bu da əvvəlki illə müqayisədə 
663 baş çoxdur. Qoyunların baş sayı 
isə 105 minə yaxındır. Heyvandarlıq 
məhsullarının istehsalı sahəsində artıma 
nail olunmuşdur. Ət istehsalı 4, 7 min 
ton, süd 38 min ton, yumurta 15 milyon 
ədəddən çox olmuşdur.  

Məruzəçi daha sonra qeyd etdi ki, 
keçən il Xındırıstan kəndində qəzalı 
vəziyyətdə olan məscid yenidən qurulmuş 
və genişləndirilmişdir. Bu kənddə 1 hekta-
ra yaxın ərazidə istirahət parkı yaradılır.

19 yaşayış məntəqəsində 139 ailənin 
yaşadığı 121 fərdi evin bərpası başa 
çatdırılmışdır.

Azərbaycan Prezidentinin sərəncamı 
ilə cəbhə xəttinə ən yaxın yaşayış 
məntəqələrini birləşdirən 5,6 kilometrlik 
Kolqışlaq-Mirəşəlli-Əhmədağalı-Çıraqlı 
avtomobil yoluna və Tərtər-Hindarx avto-
mobil yolunun rayon ərazisindən keçən 14 
kilometrlik hissəsinə asfalt örtüyü salınmış, 
bu yolların kənarlarında dayanacaqlar tikil-
mişdir. Quzanlı qəsəbəsində 1,6 kilometr-
lik yola da asfalt örtüyü salınmış və yolun 
kənarları abadlaşdırılmışdır.

Birinci Yüzbaşılı kəndində 132 şagird 
yerlik yeni məktəb binası istifadəyə veril-
mişdir. Təzəkənd ərazisində modul tipli 
məktəb binası quraşdırılmışdır. 34 məktəb 
və 9 uşaq bağçasına təbii qaz çəkilmişdir. 
4 bağçada istilik xətləri təmir edilmişdir. 
2020-ci ildə bütün məktəb və uşaq bağça-
larında təbii qaz xəttinin çəkilməsi və istilik 
sisteminə qoşulması tam başa çatdırıla-

caq. Əhmədağalı kənd körpələr evi- uşaq 
bağçası da əsaslı təmir olunmuşdur. Ruhi 
əsəb dispanseri və Ağciyər xəstəlikləri 
dispanseri əsaslı təmirdən sonra istifadəyə 
verilmişdir. Qaradağlı kəndində həkim 
məntəqəsinin əsaslı təmirinə başlanılmış-
dır.

İl ərzində əhalinin həyat şəraitinin 
yaxşılaşdırılması, fasiləsiz elektrik 
enerjisi, təbii qaz və su ilə təminatı, 
göstərilən xidmətlərin genişləndirilməsi 
və keyfiyyətinin yüksəldilməsi üçün bir 
sıra tədbirlər görülmüşdür. Keçən il 1476 
sakin icra hakimiyyəti aparatında, 5 min 
895 nəfər isə səyyar qəbullarda dinlənilmiş 
və müraciətlərinin həllinə müvafiq kömək 
göstərilmişdir.

Təzəkənd qəsəbəsində 144 nömrə 
tutumlu EATS quraşdırılmış, Mahrızlı 
kəndində 30 nömrəlik, İmamqulubəyli 
qəsəbəsində 20 nömrəlik, Baharlı 
qəsəbəsində isə10 nömrəlik xətt şəbəkəsi 
istifadəyə verilmişdir.

Toplantıda qeyd edildi ki, növbəti 
regional inkişaf proqramında, qaçqınların 
və məcburi köçkünlərin yaşayış şəraitinin 
yaxşılaşdırılması, məşğulluğunun artı-
rılması üzrə dövlət proqramına edilmiş 
əlavələrdə nəzərdə tutulmuş 18 tədbir icra 
edilmiş, icra müddətinə əməl olunmaqla 
5 tədbir icra olunur, 9 tədbirin icrasına isə 
başlanılmamışdır. Quzanlı qəsəbəsində 
50 mənzilli binanın tikintisinə başlanılmış-
dır. Bundan başqa, 1440 məcburi köçkün 
ailəsinin evlə təmin olunması üçün, 320 
ikiotaqlı, 1040 üçotaqlı, 80 dördotaqlı ev 
olmaqla, yeni qəsəbənin tikintisi nəzərdə 
tutulur. 

Yığıncaqda bildirildi ki, cari ildə də 
bütün qüvvə, imkan və səylər əhalinin 
həyat şəraitinin yaxşılaşdırılması və kənd 
təsərrüfatı sahəsində qarşıda duran 
vəzifələrin uğurla gerçəkləşdirilməsinə 
səfərbər ediləcək.

Ziyəddin SULTANOV, 
“Xalq qəzeti”nin  

bölgə müxbiri

Ağdam Rayon İcra Hakimiyyəti Başçısı yanında Şuranın geniş 
iclasında 2019-cu ildə rayonun sosial-iqtisadi inkişafının yekunları 
nəzərdən keçirildi, dövlət başçısının regional inkişafla bağlı irəli 
sürdüyü tələblərin yerinə yetirilməsi ilə bağlı cari ildə qarşıda duran 
vəzifələr müzakirə edildi.

Şəhər icra hakimiyyəti başçısının 
birinci müavini Səməd Tomuyev bir 
il ərzində görülən işlər barədə geniş 
məlumat verib. Bildirib ki, 2019-cu ildə 
ümumi daxili məhsulun 62,9 faizi iqtisa-
diyyatın istehsal, 37,1 faizi isə xidmət 
sahələrinin payına düşüb.Şəhərdə 
sahibkarlıq üçün yaradılan münbit şərait 
nəticəsində özəl müəssisələr tərəfindən 
istehsal olunan məhsulun həcmi ümu-
mi sənaye məhsulunun 79,6 faizini 
təşkil edib. Hesabat dövründə Əmək 
və Əhalinin Sosial Müdafiəsi Nazirliyi 
yanında DSMF-nin Gəncə Şəhər Pensi-
yaçıların Ərazi Sosial Xidmət Mərkəzinin 
binası əsaslı təmir və yenidənqurmadan 
sonra istifadəyə verilib. Gəncə Dövlət 
Dram Teatrının yeni 500 yerlik binası-
nın və İdman Sarayının tikintisi sürətlə 
davam etdirilir.

 Qeyd olunub ki, Azərbaycan 
Respublikasının Birinci vitse-prezi-
denti Mehriban xanım Əliyevanın 
İmadəddin Nəsiminin 650 illik yubileyi 
ilə əlaqədar ölkədə 650 min ədəd ağac 
əkmək barədə təşəbbüsü çərçivəsində 
Gəncədə 10 mindən artıq ağac əkilib.

 Vətəndaşların müraciətlərinə vax-
tında və diqqətlə baxılması, bu sahədə 
sənədlərlə işin təşkilinin səmərəliliyinin 
yüksəldilməsi istiqamətində aparılan 

işdən də söhbət açılmış, bundan sonra 
da müvafiq tədbirlər görüləcəyi bildiril-
mişdir. 

Şura iclasında çıxış edən Gəncə 
Şəhər Maliyyə İdarəsinin rəisi Rəşid 
Yusifov deyib ki, hesabat dövründə 
qeyd olunan sahədə qarşıya qoyulan 
vəzifələr uğurla həyata keçirilib. Dövlət 
büdcəsindən dotasiya almayan Gəncə 
əvvəlki illərdə olduğu kimi, hesabat 
dövründə də xərclərini öz gəlirləri hesa-
bına ödəyib.

“NEON” firmasının baş direktoru Arif 
Həsənov çıxışında dövlət başçısının 
“Ölkəmizin inkişafı sahibkarlığın inki-
şafından asılıdır” strateji xəttinə uyğun 
olaraq, biznes və investisiya mühitinin 
davamlı olaraq yaxşılaşdığını bildirib. O 
qeyd edib ki, 2019-cu il ərzində müa-
sir texnologiyalara əsaslanan bir sıra 
müəssisələrdə yeni istehsal sahələri ya-
radılıb. Bazarın tələbini nəzərə almaqla 
yeni növ məhsul istehsalına başlanılıb.

“Gəncə Sukanal” TSC-nin direkto-
ru Şöhrəddin Verdiyev qeyd edib ki, 
hesabat dövründə şəhər əhalisinin içməli 
suya olan tələbatının ödənilməsinin 
yaxşılaşdırılması istiqamətində 
məqsədyönlü tədbirlər həyata keçiri-
lib. Bu dövrdə 415 kilometr içməli su 
şəbəkəsi və magistral xətt inşa edilib, 

271 çoxmənzilli yaşayış binasının daxili 
şəbəkəsi yenidən qurulub, o cümlədən 
13 min 240 ədəd su sayğacı quraşdırı-
lıb. “İkinci Açıq Kommunal İnfrastruktur 
Proqramı” layihəsi çərçivəsində Gəncə 
şəhərində 855 kilometr uzunluğunda 
içməli su şəbəkəsinin tikintisi nəzərdə 
tutulur.

Gəncə Regional Qaz İstismarı 
İdarəsinin baş mühəndisi Azər Bayramov 
çıxışında hesabat dövrü ərzində görülən 
və qarşıda duran vəzifələr haqqında 
toplantı iştirakçılarına məlumat verib. Bil-
dirilib ki, son illərdə Gəncə qaz istismarı 
Sahəsi və “Azəriqaz” İstehsalat Birliyi 
tərəfindən şəhər əhalisinin və iqtisadiy-
yatın ayrı-ayrı sahələrinin təbii qaza olan 
tələbatının ödənilməsi məqsədilə yeni 
daşıyıcı xətlər çəkilib. Təmirə ehtiyacı 
olan müxtəlif diametrli boruların, habelə 
qaz tənzimləyici şkafların əsaslı və 
cari təmiri, yenilərinin quraşdırılması 
istiqamətində müəyyən işlər görülüb.

İclasda Prezident Administrasiyası-
nın Ərazi-təşkilat məsələləri şöbəsinin 
sektor müdiri Vəfadar Bağırov çıxışında 
Azərbaycanın sosial-iqtisadi inkişa-
fından, əhalinin sosial müdafiəsinin 
gücləndirilməsi və rifah halının yax-
şılaşdırılması istiqamətində atılan 
addımlardan, ölkə rəhbərinin imzala-
dığı sərəncam və fərmanlardan, qəbul 
olunan dövlət proqramlarından söz açıb. 
O bildirib ki, bu gün Azərbaycanın bir 
çox bölgələrində, o cümlədən Gəncədə 
sənaye zonaları yaradılır. Sənaye zo-
nalarının yaradılması həm ölkə iqtisa-
diyyatının inkişafına, həm də əhalinin 
məşğulluğunun təmin edilməsinə 
yönəlib. Gəncədə aparılan genişmiq-
yaslı abadlıq-quruculuq işlərini müsbət 
qiymətləndirən sektor müdiri şəhər 
ictimaiyyətinə müraciət edərək, bu işlərin 
davamlı olmasının hər bir şəhər sakini-
nin dəstəyinə ehtiyac olduğunu bildirib.

Hesabat yığıncağının sonunda tədbir 
iştirakçıları adından Prezident İlham 
Əliyevə müraciət qəbul olunub.

Hamlet QASIMOV,  
“Xalq qəzeti”nin bölgə müxbiri

Şəki tarixin yeni səhifələrini yazır

Sevindirici hadisədir.  2020-ci il yanvarın 
13-də Azərbaycan Respublikasının Prezidenti 
cənab İlham Əliyevin  yanında 2019-cu ilin 
yekunlarına həsr olunmuş müşavirədə çıxış 
edən dövlət başçımız demişdir: “Azərbaycanda 
UNESKO-nun Dünya İrs Komitəsinin sessi-
yası keçirilmişdir. Bu da dünya miqyasında 
çox mötəbər tədbirdir. Bu sessiya çərçivəsində 
Şəki Xan Sarayı,  Şəkinin mərkəzi hissəsi 
UNESKO-nun Dünya İrs Siyahısına daxil 
edilmişdir. Hesab edirəm ki, bu, çox böyük 
hadisədir. Hesab edirəm ki,  Şəki  Xan Sarayı-
nın bu siyahıda olması həm ədalətlidir, həm də 
bizim növbəti böyük uğurumuzdur”.

Daha sonra  icra  hakimiyyətinin  başçısı  
tədbir iştirakçılarını  rayonun sosial-iqtisadi 
inkişafının yekunları ilə tanış edərək konkret 
faktları sadaladı. Qeyd etdi ki, 2019-cu ildə 
istehsalın əsas sahələrində ilkin hesablamalara 
görə, faktiki qiymətlərlə 477 milyon 823 min 
manatlıq məhsul buraxılmışdır. Buraxılmış 
məhsulun 9 faizi dövlət, 91 faizi qeyri-dövlət 
mülkiyyətinin payına düşür. Adambaşına fak-
tiki qiymətlərlə 2543 manatlıq məhsul istehsal 
olunmuş, pərakəndə əmtəə dövriyyəsi 435 
milyon 327  min manat olmuşdur.  Rayonda 
2019-cu ildə 3704  yeni iş yeri açılmışdır ki, 
bunun da hamısı daimi iş yerləridir. Rayonda 
22 sənaye müəssisəsi fəaliyyət göstərir ki, bun-
ların da 10-u kiçik müəssisədir. 

Məlum olduğu kimi, Şəki respublikamızın 
ən iri aqrar rayonlarından biridir. Rayonun 
kənd təsərrüfatının əsas sahələrindən birini 
taxılçılıq təşkil edir. Ötən il rayonda  235 
min 198   ton məhsul istehsal edilmiş , orta 
məhsuldarlıq 34,6 sentner təşkil etmişdir. 
Bu  isə rayonun taxılçılıq tarixində ən yüksək 
göstəricidir. 

Rayonda istehsal olunan ixrac yönümlü 

məhsullardan birini də tütün təşkil edir. 2019-
cu ildə mövcud tütün sahələrindən 3642 ton 
quru tütün istehsal edilmişdir. 

Əsas kənd təsərrüfatı sahələrindən biri 
hesab olunan heyvandarlıq sahəsində də   di-
namik inkişaf təmin edilir.   Hazırda rayonda 
70 480  baş qara mal,  308 517  baş davar, 282 
827 baş ev quşları  var. 

İcra  hakimiyyətinin başçısı çıxışında 
2019-cu ildə Şəkidə aparılan yenidənqurma, 
tikinti – quraşdırma işlərinə də yer ayırmışdır. 
Qeyd etmişdir ki,  Azərbaycan Respublika-
sı Prezidentinin sərəncamına əsasən Şəki 
şəhərində 28 ədəd çoxmənzilli ictimai yaşayış 
binasının dam örtüklərinin təmiri üçün  ay-
rılmış vəsaitə uyğun olaraq yerinə yetirilən 
işlər başa çatmaq üzrədir. Şəki şəhərində 
istismar müddəti bitmiş çoxmənzilli binaların 
sakinlərinin mənzil - məişət şəraitini yax-
şılaşdırmaq məqsədilə 48 mənzilli yaşayış 
binasının tikintisi davam etdirilir.    Salman 
Mümtaz küçəsində Psixiatriya xəstəxanasının 
tikintisi başa çatmışdır. Şəhriyar küçəsində 
inşa edilən az büdcəli turistlər üçün əlçatan 
olan 33 otaqdan ibarət  mehmanxana binasının 
tikintisi tamamlanmışdır.

“Şəki şəhərində yeni ümumtəhsil məktəbi 
binasının tikintisi ilə bağlı tədbirlər haqqın-
da “Azərbaycan Respublikası Prezidentinin 
sərəncamına əsasən şəhər 11 nömrəli orta 
məktəbin müasir tələblərə cavab verməyən 
binaları sökülüb, yerində tam müasir tipli 
yeni 960 şagird yerlik  məktəb binası tikilərək  
şagirdlərin istifadəsinə verilmişdir. 

Sonra natiq su təchizatı və kanaliza-
siya sisteminin yenidən qurulmasından 
şəhərin fasiləsiz elektrik enerjisi və qazla  
təminatından  söhbət açmışdır. Təhsil və 
səhiyyə sahəsində qazanılan uğurları sadala-

mışdır.
 Şəki bu gün Azərbaycanda turizmin 

yüksək səviyyədə inkişaf etdiyi bölgələrdən 
birinə çevrilmişdir. Şəkidə turizm infrastruktu-
runun yaradılması istiqamətində mühüm işlər 
görülmüş, müasir tipli istirahət mərkəzləri, 
yeni otellər istifadəyə verilmişdir.  İl ərzində 
xalqımızın zəngin mədəni irsinin təbliğinə 
həsr olunan  müxtəlif festivalların keçirilməsi 
də rayonda turizmin  inkişafına əhəmiyyətli 
dərəcədə kömək göstərmişdir. 

Şəhər icra hakimiyyəti tərəfindən Şəkinin 
turizm potensialının beynəlxalq səviyyədə 
tanıdılması istiqamətində mühüm işlər görülür. 
2019-cu il noyabrın 22-23-də Moskvada X 
Rusiya-Azərbaycan Regionlararası Forumu 
keçirilmişdir. Azərbaycan Respublikasının 
İqtisadiyyat Nazirliyinin və Rusiya Federa-
siyasının İqtisadi İnkişaf Nazirliyinin təşkil 
etdikləri forumun plenar iclası Moskvadakı 
Xalq Təsərrüfatı Nailiyyətləri Sərgisinin 
“Kosmos və aviasiya” pavilyonunda keçiril-
mişdir. Forumda  ŞİH  başçısı  çıxış etmiş, 
Şəki şəhərinin iqtisadi, turizm imkanları, 
mədəniyyəti haqqında məlumat vermiş, regi-
onlar arasında əməkdaşlığın dərinləşdirilməsi 
üçün şəhərimizin geniş imkanlara malik 
olduğu iştirakçıların diqqətinə çatdırılmış-
dır.   Həmçinin şəhərin turizm potensialını 
görmək və təcrübə mübadiləsi aparmaq üçün 
maraqlı tərəflər Şəkiyə dəvət olunmuş, Rusi-
yanın şirkətləri və biznes təşkilatları ilə fikir 
mübadiləsi aparılmışdır.

Yığıncağın işində Prezident Administ-
rasiyasının məsul işçisi Rüfət Əliyev çıxış 
etmişdir.

İlqar HƏSƏNOV, 
“Xalq qəzeti”nin bölgə müxbiri

AZAL koronavirusun yayılmasına 
qarşı təxirəsalınmaz tədbirlər görür

 �  “Azərbaycan Hava Yolları” Qapalı 
Səhmdar Cəmiyyəti COVID-19 koronavirus 
infeksiyasının yayılmasının qarşısını almaq 
üçün bütün mülki aviasiya obyektlərinin 
dezinfeksiyasını həyata keçirir. AZAL və “Buta 
Airways” aviaşirkətləri tərəfindən aşağıdakı 
tədbirlər görülür:

- Uçuşlardan sonra hava 
gəmilərinin xüsusi dezinfek-
siyaedici mayelər ilə dezin-
feksiyası həyata keçirilir;

- AZAL və “Buta Air-
ways” aviaşirkətlərinin bütün 
təyyarələri universal profilak-
tik dəstlər, qoruyucu mas-
kalar və dezinfeksiyaedici 
vasitələrlə təchiz edilmişdir;

- hava gəmilərində HEPA 
havalandırma filtrləri vaxta-
şırı dəyişdirilir;

- hava gəmisində 
koronavirus infeksiyasına 
yoluxmaqda şübhəli bilinən 
xəstə aşkar edildiyi zaman 
tədbirlərin görülməsi üçün 
uçuş heyəti ilə treninqlər 
aparılmışdır.

Azərbaycanın beynəlxalq 
hava limanlarında aşağıdakı 

tədbirlər görülür:
- Sutka ərzində dörd 

dəfə qeydiyyat zonalarında, 
tualetlərdə, sərnişinlər üçün 
nəzərdə tutulmuş otaqlar-
da bütün səthlərin, habelə 
sərnişinlərə və onların 
baqajlarına  xidmət göstərən 
işçi heyətinin geyim və 

ayaqqabılarının dezinfeksi-
yası təmin edilir;

- gələn bütün sərnişinlər 
bədən hərarətini ölçən xüsu-
si cihaz vasitəsilə 3 səviyyəli 
yoxlamadan keçir;

- koronavirus infeksi-
yasına yoluxması şübhəli 
bilinən sərnişinin olduğu 
hava gəmisi üçün karantin 
meydançası ayrılmışdır. 
Belə hava gəmisinə xidmət 
göstərmək üçün istifadə 
olunmuş xüsusi texnika 
dezinfeksiyaedici vasitələrlə 
xüsusi qaydada emaletmə 
prosedurundan keçir;

- yüksək bədən hərarəti 
aşkar edilən şəxslərin dərhal 
təcrid edilməsi üçün aero-
portda xüsusi otaq ayrılmış-
dır;

- koronavirus infeksiya-
sına yoluxmaqda şübhəli 
bilinən şəxslərin ixtisaslaşdı-
rılmış tibb müəssisəsinə çat-
dırılması üçün hava limanı 
ərazisində təcili tibbi yardım 
maşınları daim növbətçilik 
edir.

Hava gəmilərinə bort 

qidasının təchizatı və 
təyyarələrin təmizlənməsi ilə 
məşğul olan “Sky Catering” 
şirkəti tərəfindən aşağıdakı 
tədbirlər görülür:

- bort qidasının hazırlan-
dığı sexlərdə təkrar istifadə 
olunan qab-qacağın əlavə 
dezinfeksiyası təmin edilir;

- Bort qidasının daşın-
masında istifadə olunan 
çıxarıla bilən avadanlıqların 
və texnikanın dezinfeksiyası 
təmin edilir;

- koronavirus infeksiya-
sına yoluxmasına şübhəli 
bilinən xəstə aşkar edil-
diyi zaman həmin hava 
gəmisindəki qablar və 
yemək ləvazimatları ilə qida 
konteynerləri dezinfeksi-
yaedici vasitələrlə xüsusi 
qaydada emal edilir;

-işçilər ilə koronavirus 
infeksiyasının yayılmasının 
qarşısının alınması üçün 
treninqlər keçirilir.

Sərnişinlər tərəfindən 
Azərbaycanda əlaqə 
məlumatları və hava 
gəmisində oturacaq yerinin 
nömrəsi qeyd edilməklə, 
sağlamlıq vəziyyəti haq-
qında xüsusi anketin 
doldurulması və Heydər 
Əliyev Beynəlxalq Aero-
portuna gəldikdə hava 
gəmisinin ekipajı tərəfindən 

Azərbaycan Respubli-
kasının Dövlət Gömrük 
Komitəsinin əməkdaşlarına 
mütləq qaydada təqdim 
edilməsi Heydər Əliyev 
Beynəlxalq Aeroportunda 
fəaliyyət göstərən bütün 
aviaşirkətlərin nəzərinə çat-
dırılmış və tapşırılmışdır. 

Hava gəmisində korona-
virus infeksiyasına yolux-
maqda şübhəli bilinən xəstə 
aşkar edildiyi zaman qida 
konteynerləri qablar və süfrə 
ləvazimatları ilə birlikdə 
dezinfeksiyaedici vasitələrlə 
xüsusi qaydada emal edilir.

Yuxarıda sadalanan 
tədbirlər vəziyyəti nəzarətdə 
saxlamağa və koronavirus 
infeksiyasının ölkənin hava 
nəqliyyatı vasitəsilə yayılma-
sı ehtimalını minimallaşdır-
mağa imkan verir.

Heydər Əliyev 
Beynəlxalq Aeroportunda 
operativ qərargah yara-
dılmış və reyslərin uçuş 
cədvəlindəki dəyişikliklər və 
digər aviasiya prosedurları 
ilə bağlı bütün məsələlərlə 
əlaqədar müraciət edə 
biləcəyiniz, 24 saat fəaliyyət 
göstərən qaynar xətt 
fəaliyyət göstərir: (+994 12) 
497 85 89.

“Xalq qəzeti”

Gəncədə 2019-cu ilin yekunları və 2020-ci ildə qarşıda duran 
vəzifələr müzakirə edilmişdir. Şəhərin idarə, müəssisə və təşkilat 
rəhbərlərinin, şəhər ictimaiyyəti nümayəndələrinin, ziyalıların işti-
rak etdiyi tədbiri ŞİH başçısı Niyazi Bayramov açaraq qeyd edib ki, 
ümummilli lider Heydər Əliyevin müəyyən etdiyi siyasi kurs Prezi-
dent İlham Əliyev tərəfindən uğurla davam etdirilir. Ölkə başçısının 
məqsədyönlü və ardıcıl siyasəti, habelə Gəncəyə olan diqqət və qay-
ğısı nəticəsində şəhərin sosial-iqtisadi həyatının bütün sahələrində 
inkişaf müşahidə olunur. 2019-cu ildə də bir sıra yüksək göstəricilər 
əldə olunub. Bu inkişaf dinamikasının 2020-ci ildə də qorunub saxla-
nılması əsas hədəflərdəndir.

Gəncə ötən ilə yekun vurdu

2019-cu ildə  Şəkinin sosial-iqtisadi  inkişafının  yekunlarına  və  qarşıda duran vəzifələrə həsr olunmuş hesa-
bat yığıncağında  çıxış edən  ŞİH  başçısı Elxan  Usubov   bildirdi ki, ötən il  şəkililər üçün əlamətdar hadisələrlə 
zəngin olmuşdur. Ən əlamətdar hadisə isə Azərbaycan Respublikasının Birinci vitse-prezidenti Mehriban xanım 
Əliyevanın təşəbbüsü və rəhbərliyi ilə Şərq memarlığının nadir incisi hesab olunan “Xan Sarayı ilə birgə Şəkinin 
tarixi mərkəzi”nin UNESKO-nun Dünya İrs Siyahısına daxil edilməsi olmuşdur.  Xan Sarayı ilə birgə Şəkinin tarixi 
mərkəzində UNESKO-nun Dünya İrs Siyahısına daxil edilməsi münasibətilə Azərbaycan Respublikasının Prezi-
denti cənab İlham Əliyev və  Birinci vitse-prezident Mehriban Əliyeva xalqımızı təbrik etmişdir. 
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